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Geachte raadsleden van de gemeente Westerveld 
 
Bij deze wil ernstig mijn twijfels trekken over de inspraakprocedure van de herinrichting 
Moleneinde/Lheeweg te Dwingeloo. Volgens begeleidende ambtenaren is er via een 
zogenoemde participatie traject een definitief plan tot stand gekomen. 
Daarbij komen de volgende vragen bij mij op die ik ook al eerder kenbaar heb gemaakt via 
college: 
Aangegeven wordt dat er geen verder definitief besluit genomen wordt door college/raad over 
de inrichting van Moleneinde/Lheeweg. Er is dus geen mogelijkheid  als individueel burger je 
zienswijze kenbaar te maken. De aanwezig wethouder op de informatie avond van 18 december 
2017 kon hierop geen duidelijk antwoordt geven en gaf aan dat ik maar naar de rechter moest 
stappen. Dit is geen antwoord die ik van een wethouder verwacht. Graag zou ik willen weten in 
welk besluit (ten grondslag ligt) de gemeente dit heeft vastgelegd dat bij vaststelling van een 
definitieve inrichting van de straat  er geen ter inzage legging van het plan noodzakelijk is en 
geen zienswijze voor de betrokken bewoners mogelijk is. 
 
Ik zal bij onderstaand mijn zienswijze geven: 
- volgens mij is er onvoldoende vooronderzoek verricht naar functie en gebruik van de weg. De 
breedte van de weg is vastgesteld op 5 meter met parkeren op de weg. Onze woning staat als 
enige woning Moleneinde  in de langs richting  van de weg .  Onze woning heeft geen eigen 
inrit. Langs onze Naast onze woning staan meestal 4-6 auto's geparkeerd. De komen nu  achter 
elkaar op de weg te staan.  Dit zal ernstige gevolgen hebben voor de doorstroming van het 
verkeer op de weg. Door de geparkeerde auto's op de weg is de resterende breedte van de weg 
zodanig beperkt dat er (gevaarlijke) conflictsituaties ontstaan tussen (tegemoetkomend) 
fietsverkeer en inhalend (vracht)autoverkeer en landbouwverkeer. Daarnaast zal er regelmatig 
een spiegel van de geparkeerde auto's eraf gereden worden en ik ga ervan uit dat de gemeente 
de schade steeds zal vergoeden. Ook voorzie ik dat er door de toekomstige ontstane 
parkeerproblemen de gemeente (deels) een parkeerverbod gaat instellen en wij de auto elders 
moeten gaan parkeren. Bij deze wil ik van u de garantie dat er geen parkeerverbod wordt 
ingesteld bij optreden parkeer en doorstromingsproblemen en dat wij dus de garantie krijgen 
dat er bij ons ons huis geparkeerd kan blijven. Op dit moment is er geen parkeerprobleem voor 
ons en door de nieuwe inrichting wordt er een parkeerprobleem en doorstroming probleem 
gecreëerd. Daar zitten wij als bewoners van Moleneinde  niet op te wachten. Mijn verzoek is 
om de huidige parkeersituatie langs ons huis te handhaven. Dus parkeren naast de straat. 
 
Langs onze woning komt een groenvoorziening, waarschijnlijk een gras perk. Ook 30 jaar 
geleden, toen wij er kwamen wonen zou het ook een grasperk moeten zijn. Het was een grote 
zandbak, waar geen gras wou groeien omdat er twee bomen stonden die het vocht onttrokken 
en er te weinig  zonlicht aanwezig was.  Ik heb het toentertijd met toestemming van 



gemeente zelf met zwerfkeien in gestraat. Ik ben bang dat ook in de nieuwe situatie  er geen 
gras wil groeien en wie gaat het onderhouden? Ook staat er een nieuwe boom gepland tussen 
nr . In het verleden stonden er twee (oude) linde bomen. Deze zijn op ons verzoek 
(vanwege vallende takken en slecht onderhoud aan de bomen) verwijderd door gemeente. 
Daarvoor in de plaats moesten wij langs ons huis op onze kosten lei lindes plaatsen, wat is 
gebeurd. Ook is er ter compensatie door de gemeente een boom geplant voor huisje tussen nr 

.  Nu wil gemeente voor lei lindes nog een boom plaatsen? Dit is een beetje overdone 
en niet volgens vroegere afspraken. 
 
De twee bomen die voor nr  en de boom voor het kleine huisje, die door de gemeente zijn 
geplant, waren omsloten door groenperkjes. Deze perkjes werden niet onderhouden door 
gemeente en bewoners hebben daarom perkjes maar in gestraat met eigen bestrating. Wij 
hebben sterk onze twijfel dat het groenonderhoud door de gemeente in de toekomst zal 
verbeteren. 
 
Op ons erf ligt de hoofdkabel van de elektriciteit. Normaal gesproken ligt deze kabel in de 
openbare grond op voorgeschreven afstand van de erfgrens. Nu er een herinrichting plaatsvindt 
wil ik dat de kabel verlegd wordt naar de openbare grond. De kabel is ouder dan 30 jaar en als 
de gemeente een verlegregeling heeft, kan deze kabel in opdracht van de gemeente kosteloos 
door het nutsbedrijf verplaatst worden.   
 
Eén van de belangrijkste punten bij een (zogenaamde) participatietraject vind ik de keuze van 
de openbare verlichting. Het bevreemdt mij dat de bewoners hier geen inspraak op hebben, 
omdat de keuze al vastgesteld is door de raad zo wordt gezegd? 
 
M.vr.gr. 

 
 


